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Wniosek do projektu budZetu Miasta Woclawek
na rok budZetowv 2020

W zwi4zku zrozpoczQciem prac nad projektem budZetu Miasta Wloclawek na rok 2020 przedstawiam
nastgpuj4c4 proporycjg do projektu bud2etu dotycz4ce zadanta;

Remont ulicy Armii Kraiowei

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadarnaprzy planowaniu wydatk6w bieh1cych/ maj4tkowych na rok
budZetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Nawierzchniaulicy Armii Krajowej od lat nie byla
remontowana. DoraZne naprawy zlikwidowaly wprawdzie dziury ale sprawity,2e navnerzchnia jest bardzo
nier6wna co powoduje trudnoSci dla zmotoryzowanych uzytkownik6w tej ulicy. Ponad to nawierzchnia w
wielu miejscach posiada liczne ubytki powstale w wyniku wykruszania sig masy asfaltowej uzytej do tzw.

,,latarrj.a dziur". Mieszkancy oczekuj4 od wladz miasta zainteresowania ich problemem.


